
Always adhere to the minimum and maximum battery limitations of the ESC as stated in the specification 
table or instruction manual. (LiPO battery: 4S to 6S). Your battery selection and pinion/spur gear ratio 
determines your maximum speed.
Refer to the battery chart and select the batteries which suit your driving skill.
請依循電子速控器所規定之電池使用之上下限制（鎳氫電池: 6-14顆，鋰電池: 4-6節）

請注意車子的最高速度是由電池與驅動齒比的選擇組合而決定。使用者請參考下列電池表選擇適合自身操控

技術的電池搭配。

BATTERY CHART 電池使用選擇5

CAUTION: Read before operating your model with 25/51* ratio gearing! ( *51T spur gear is included in the kit)
• The 25/51 ratio with 6S LiPo batteries is designed for maximum speed (100 kmh) on smooth surfaces only, with steady 

acceleration to full throttle.
• Avoid repetitive starting and stopping.
• Allow the motor to cool between runs, and monitor motor temperature.
• Do not use the 25/51 gear ratio for off-road running or motor will be overheated.
• Do not allow the motor temperature to exceed (88° C)190° F or motor will be damaged.
注意：高速齒輪比25/51*加註事項：（*51齒大齒輪為隨車附送之改裝件）

• 25/51為高速齒輪比設定，如搭配6節鋰電將可達到時速100公里以上，此速度需要非常嚴謹之操控，請務必限制在平坦寬敞

之場地操作，操作時需慢慢漸進地將油門加到最大。

• 避免重複地急加速和急煞車。

• 操作期間請注意馬達溫度並於趟次之間進行降溫休息以保護馬達勿因過熱而縮短產品壽命。

• 請勿使用此25/51高速齒比於越野路面的操作使用，此舉可能引起馬達過熱及無法預期的損害。

• 馬達溫度請勿超過攝氏88度，否則馬達很可能因為過溫而導致退磁損壞。

Max. Speed
Pinion/Spur
Battery
Nominal Voltage
mAh
Skill Level

65 kmh
25 / 55

twin 2s LiPo (4s total)
14.8V

5000+ mAh
Intermediate

100 kmh
25 / 55

twin 3s LiPo (6s total)
22.2V

5000+ mAh
Pro

100 kmh & Beyond
25 / 51

twin 3s LiPo (6s total)
22.2V

5000+ mAh
Pro+

Max temp
最大溫度

190°F
88°C
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CHARGING THE BATTERY PACK 電池包充電6 Before charging the battery, read the instructions for the battery and battery charger. 準備充電前，請先詳閱電池及充電器的操作說明。

LiPo BATTERIES 鋰電池充電注意事項
Lithium Polymer (LiPo) battery is becoming popular for use in R/C models due to its compact size, high energy density, and high-current 
output. However, LiPo battery requires special care and handling procedures for long life and safe operation.

Warning ! Lithium Polymer (LiPo) batteries are intended only for advanced users that are educated on the risks associated 
with LiPo battery use. THUNDER TIGER / ACE RC does not recommend that anyone under the age of 16 use or handle 
LiPo battery packs without the supervision of a knowledgeable and responsible adult.
Important ! Do not use NiCd / NiMH battery chargers for LiPO batteries. LiPo battery will be damaged if non-LiPo charger 
is used.

The ACE RC BLC electronic speed control is able to use LiPo batteries with nominal voltage not to exceed 22.2 volts (3S packs x2 
recommended). Exceeding this voltage may result in damage to your brushless system. LiPo batteries have a minimum safe discharge 
voltage threshold that should either not be exceeded. The ACE RC BLC electronic speed control is equipped with built-in low-voltage 
detection that cuts the power automatically when batteries have reached their minimum voltage (discharge) threshold. Refer to the 
low power auto-cut table in the ESC instruction manual. It is the driver’s responsibility to stop immediately to prevent the battery pack 
from being discharged below its safe minimum threshold. It is critical for you, the user, to follow all other instructions supplied by the 
battery manufacturer and the charger manufacturer for proper charging, use, and storage of LiPo batteries. Make sure you understand 
how to use your LiPo batteries. Be aware that THUNDER TIGER / ACE RC shall not be liable for any special, indirect, incidental, or 
consequential damages arising out of the installation and / or use of LiPo batteries in THUNDER TIGER models.

鋰電池（鋰聚合）因為其形狀的多變性，高電容量及高放電的特性，所以現今已是非常受歡迎的一種遙控模型電池種類。然而由於此

種電池具有相程度的使用風險性，故在使用時「正確的使用」以延長電池壽命與嚴守「操作安全」這兩點是需特別注意的。

警告！鋰電池（鋰聚合）的使用者需具備進階鋰電池使用知識，並瞭解其中可能因為使用錯誤，所引發的潛在危險。

THUNDER TIGER / ACE RC 強烈建議使用者需年滿 16 歲或是經由具有鋰電池進階使用知識的成人陪同操作。

注意！請勿使用氫/鎘充電器對鋰電池進行充電！此舉很可能引起電池的損壞。請使用專業之鋰電池充電器進行鋰電池之充放電。

ACE RC BLC系列之無刷馬達速控器在設計上是可以允許使用鋰電池，但須注意請勿使用超過22.2 volts (建議使用3S packs x2)的鋰電

池，否則你的無刷馬達速控器及無刷馬達很可能因過高的電壓而燒毀。使用鋰電本身應該也需具有過度放電之保護，以避免電電池本

身的壽命及效能產生不可回復性的傷害。ACE RC BLC系列之無刷馬達速控器本身內建有低電壓偵測裝置，電池電壓低於一定電壓時

速控器會進行自動斷電程序以保護電池之壽命。請參考速控器說明書上低電壓斷電。發生上述斷電情況請操作者即刻暫停操作以防電

池之損壞。操控者在使用鋰電池時應先詳讀電池及充電器廠商所提供之使用操作說明書以瞭解正確的鋰電池充放電方法，儲存及使用

方式。請注意！THUNDER TIGER / ACE RC對於消費者因為使用或安裝鋰電池於所屬之遙控模型上，而造成任何的直接或間接的損

害，無須擔負任何法律責任。

Battery and Charger are not included in the product. 本產品不含電池及充電器
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